
2015D20018 Lijst van vragen 

De algemene commissie voor Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssa-
menwerking heeft een aantal vragen voorgelegd aan de Minister voor 
Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking over het Rapport 
ARK bij jaarverslag BuHa-OS 2014 (Kamerstuk 34 200 XVII, nr. 2). 

Voorzitter van de commissie, 
De Roon 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Wiskerke 
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Nr. Vraag 

1 Bent u bereid om in de begrotingsstukken, dus ook in de ontwerp-
begroting voor het komend jaar, een overzicht van beleidsdoelstel-
lingen per artikel voor dat jaar op te nemen, waarbij waar mogelijk 
meetbare doelen worden geformuleerd, en hierover te rapporteren 
in het jaarverslag? 

2 Zal het aantal ODA-activiteiten, zoals het geval was tussen 2010 en 
2014, in de komende jaren verder dalen? Zo ja, hoe ziet die 
ontwikkeling eruit? 

3 Wat is de oorzaak van het niet uitgeven van de geraamde 18 
miljoen euro binnen het Dutch Good Growth Fund? 

4 Worden de effecten van promotionele activiteiten van ambassades 
geëvalueerd en inzichtelijk gemaakt? Zo ja, kunt u toelichten wat de 
resultaten/opbrengsten van deze fondsen zijn? 

5 Wat is de reden dat er van de begrote uitgaven van 100 miljoen 
euro voor het DGGF slechts 82 miljoen euro is uitgegeven? 

6 Waardoor bleek er een lagere behoefte bij posten aan technische 
ondersteuning op het gebied van Maatschappelijk Verantwoord 
Ondernemen? 

7 Hoe bent u voornemens om het advies van de Rekenkamer om 
«geld en resultaten» beter te koppelen in uw verslaggeving voor 
2015 te implementeren? 

8 Deelt u de visie van de Rekenkamer dat u nog steeds onvoldoende 
inzicht kunt geven in de doelmatige besteding van de gelden op 
uw begroting? Hoe bent u voornemens om dit te verbeteren? 
Verwacht u dat de Rekenkamer in haar onderzoek bij de begroting 
van 2016 positiever zal kunnen oordelen? 

9 Deelt u de visie van de Rekenkamer dat een overzicht (fiche) per 
speerpunt een nuttig instrument kan zijn om het inzicht in de 
doelmatigheid van de besteding van gelden te vergroten? 

10 Bent u bereid om bij uw jaarverslag over het begrotingsjaar 2015 
nadrukkelijker aandacht te besteden aan de rol die Nederlandse 
ondernemers vervullen en zouden kunnen vervullen? 

11 Waarom was er sprake van een onderbesteding bij het Dutch Good 
Growth Fund van 18 miljoen euro? Hoe bent u voornemens om 
deze middelen in 2015 en volgende jaren te besteden? 

12 Hoe verklaart u de lagere behoefte bij de posten aan technische 
ondersteuning op het gebied van Maatschappelijk Verantwoord 
Ondernemen? Is deze voorziening voldoende bekend bij internatio-
naal opererende Nederlandse ondernemers en partners? Aan 
welke voorwaarden dienen ondernemers te voldoen om in 
aanmerking te komen voor deze vorm van ondersteuning? Vormt 
de lagere behoefte aan ondersteuning voor u aanleiding om de 
toegangsvoorwaarden tot deze voorziening te veranderen? 

13 Waarom werd het budget voor de «Netherlands Business Support 
Offices» neerwaarts bijgesteld? Heeft u hierover met werkgevers-
verenigingen in Nederland gesproken? Zo nee, bent u bereid om 
met hen in overleg te treden over de wijze waarop de Nederlandse 
overheid bedrijven kan bijstaan? 

14 Wanneer verwacht u de resultaten van het onderzoek naar het 
bedrijfsleveninstrumentarium dat de Rekenkamer doet in het kader 
van de onderzoeksreeks «Monitoring Ontwikkelingssamenwer-
king»? 

15 Bent u bereid om deze vragen gelijktijdig te beantwoorden met de 
door de Kamer gestelde vragen over uw voornemen om 50 miljoen 
euro extra in te zetten voor jonge Afrikaanse ondernemers en 
werknemers?
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